
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VÝBORU KCHLS V 

HUMPOLCI 20. 9. 2022 
 

 

Přítomni: Ing. Kubeš, Ing. Šarman, p. Kašpar, p. Děkánková, Ing. Korda, Mgr. 
Smetanová Velebová 

Omluvena: Ing. Pospíšilová 

Program: 
1. Zahájení 
2. Výstavní akce 2022 
3. Pracovní akce 2022 
4. Plán akcí na rok 2023 
5. Různé 
6. Závěr 
 
1. Jednání zahájil Ing. Šarman, který přivítal všechny přítomné 

 
2. p. Děkánková – Příprava Klubové výstava v Kolíně, dne 24. 9. 2022 probíhá bez 

závad. Přihlášeno 297 psů. 
Ing. Kubeš informoval o Klubové výstavě retrieverů v Praze – zabezpečeno bez závad. 
Změna v osobě vrchní rozhodčí – paní Klírová. Přihlášeno 450 psů. 
 
3. Pracovní akce 2022 
p. Smetanová Velebová informovala o zbývajících akcích dle plánu – 2 akce pro slídiče, 
12 pro retrívry (6x trial). 
Ing. Kubeš kladně zhodnotil vysoký zájem o working testy – poslední akce 72 účastníků! 
p. Kašpar okomentoval z pozice vrchního rozhodčího konání XXX. Ročníku MMŠ 
v honitbách ALSOL a MS Kvasice: 
– průběh bez závad, výborné terény, dostatek zvěře, zabezpečení na odpovídající 
úrovni. Vůdci ukáznění, rozhodčí praktici, počasí ideální. Protest nebyl podán. Po konání 
soutěže dorazila meilová stížnost vůdce, který odstoupil po první disciplíně 
(nespokojenost se zadanou známkou, stížnost na nerovné podmínky,..) – odpověď 
stěžovateli připraví vrchní rozhodčí, na základě konzultace s rozhodčími, kteří na místě 
posuzovali. Protest nebyla vrchnímu rozhodčímu v průběhu soutěže-MMŠ podán! Celá 
událost konzultována s příslušnými rozhodčími dotčené disciplíny – nahánění (písemné 
vyjádření přílohou). Konstatováno, že nebyl porušen Soutěžní řád, známka /2/ byla 
adekvátní předvedenému výkonu. Vůdce nenastoupil k „druhému“ nahánění a na 
základě svých pocitu odstoupil. 

Protest může vůdce podat v důsledku nedodržení soutěžního řádu, nikoliv k hodnocení 
disciplíny. 

4. Plán akcí na rok 2023 
Výstavní akce nahlášeny v řádném termínu. 

5 výstav retrívři 

5 výstav slídiči 

 



PLÁN KLUBOVÝCH A SPECIÁLNÍCH VÝSTAV PRO ROK 2023 

Typ výstavy Místo konání 

KLUBOVÁ VÝSTAVA – FCI VIII. se zadáváním 

titulů Klubový vítěz a CAC, CAJC 
Humpolec FCI VIII. – Retrieveři 

SPECIÁLNÍ VÝSTAVA – FCI VIII. se zadávání 

titulu VSV a VSV mladých a se zadáváním 

titulu CAC, CAJC 

Humpolec FCI VIII. – Retrieveři 

KLUBOVÁ OBLASTNÍ VÝSTAVA – FCI VIII. 

bez zadávání titulů KV, CAC, CAJC 
Borovany FCI VIII. – Retrieveři 

KLUBOVÁ OBLASTNÍ VÝSTAVA – FCI VIII. 

bez zadávání titulů KV, CAC, CAJC 
Praha FCI VIII. – Retrieveři 

KLUBOVÁ VÝSTAVA – FCI VIII. bez zadávání 

titulu KV se zadáváním titulu CAC, CAJC 
Praha FCI VIII. – Retrieveři 

KLUBOVÁ VÝSTAVA – FCI VIII. se zadáváním 

titulů Klubový vítěz a CAC, CAJC 

Náměšť na Hané FCI VIII. –  

všichni španělé a vodní psi mimo  

retrieverů a amer.kokrů 

SPECIÁLNÍ VÝSTAVA – FCI VIII. s titulem VSV 

a VSV mladých a se zadáváním titulu CAC, CAJC 

Náměšť na Hané FCI VIII. – všichni španělé 

a vodní psi mimo retrievrů a amer.kokrů 

KLUBOVÁ VÝSTAVA – FCI VIII. bez zadávání 

titulu KV se zadáváním titulu CAC, CAJC 
Kozlany FCI VIII. – Welššpringršpaněl 

KLUBOVÁ VÝSTAVA – FCI VIII. bez zadávání 

titulu KV se zadáváním titulu CAC, CAJC 

Kolín FCI VIII. – všichni slídiči  

a vodní psi mimo WSS, retrieverů a amer.kokrů 

KLUBOVÁ OBLASTNÍ VÝSTAVA – FCI VIII. 

bez zadávání titulů KV, CAC, CAJC 
Kolín FCI VIII. – WSS 

 

Probíhají jednání s možnými sponzory a samozřejmě i zabezpečení a následná 
delegace rozhodčích. 

Pracovní akce taktéž řádně nahlášeny. 

Proběhla diskuse k zabezpečení MKVZ slídičů – Hradec Králové. Zodpovědnou osobou 
Mgr. Smetanová Velebová. Kontaktní osobou na místě Lukáš Hýsek. 

5. Různé 
Ing. Korda 
– informoval o žádosti člena, který požadoval udělení výjimky k zapojení do chovu na 
jedince, který má PP nečlenské organizace FCI. 

Toto je záležitost nespadající do pravomoci klubu a ani ČMKU, jako střešní organizace, 
takovouto výjimku neudělí – jednalo by se precedens. 

• žádost o výjimku druhé krytí v jednom roce – fena CBR My Cinnamon Teal Dawg 
Cheslabben – lékařské odůvodnění doloženo. Schváleno. 

p. Děkánková 
– požadavek uspořádat školení pro rozhodčí z exteriéru. Reagoval Ing. Kubeš s tím, že 
budou prověřeny možnosti. Bohužel však nelze očekávat zájem ze strany rozhodčích, 



kteří nejsou speciality na plemena skupiny VIII. FCI a jimž by mělo být toto školení 
věnováno. 

– v roce 2023 budou pro členy na výstavách uplatňovány slevy na poplatcích – aplikaci 
bude konzultovat s panem Slámou – kontrola, zadávání do Dogoffice. 

p. Kašpar 
– sekce ASS – p. Stuchlíková předkládá žádost p. Kaláčkové – nechtěné krytí u dvou 
chovných jedinců ASS. Majitelka doloží paternitu u štěňat, kontrola vrhu na náklady 
chovatelky. Pozastavení chovnosti na feně na 1rok ( 2023).Napomenutí chovatelky ! 

– informoval o jednání sekce málopočetných – došlo k org. změně, rozdělení a 
ustanovení podsekce s vlastní správou – LR (p. Zorvanová ), – PVP (p. Klučinová), KOO 
(p. Maršíková ) – ostatní (p. Forejtová). Každá podsekce bude pracovat samostatně, 
předkládat návrhy výboru ke schválení pro své plemeno či plemena. Poradkyně chovu 
zůstávají ve stejném složení. PVP p.Markovičová – předložen metodický návrh na 
popisnou přehlídku za účelem kontroly základních parametrů standardu plemene. 
Vzhledem k úpravě chovných podmínek– (povinná KV pro všechny plemena od roku 
2023) – po vzájemné konzultaci s vedením podsekce odloženo, bude opětovně 
projednáno CHR v roce 2023 na základě vyhodnocení přínosu pro chov . 

Zápis z jednání sekce v příloze 

Žádost – Brantal Němcová – povolit další vrh nad stanovenou výjimku z roku 2020 – 
zamítnuto na základě dříve vedeného jednán, dohody, viz. Zápis + zvukový záznam 
z Humpolce.. 

– informoval taktéž o jednání sekce AC – podán návrh na změnu správce webu. 

Výbor souhlasí za předpokladu garance Ing. Šarmanem, ten příspěvky kontroluje a 
schvaluje. Materiály překládají i p. Ing. Smrž – ved sekce AC + p. Kašpar -Hl. poradce 
chovu. Profil na FCB – v rámci KCHLS – funkční, možné využití. Sekční profil – zamítnut. 

Znovu byly některými členy sekce napadány pravidla soutěže Kokr roku. 

Pravidla soutěže jasně stanovená, vyspecifikována, schválená, neměnná! 

Rovněž členové, kteří jsou ve vedení Klubu musí být aktivní chovatelé registrováni 
v KCHLS. 

Zápis z jednání sekce v příloze – web. 

• dále přednesl požadavky ze sekce WSS, které zaslala omluvená Ing. Pospíšilová: 
Bod 1) Varianta nahrazení podmínky chovnosti absolvováním klubových zkoušek, také 
možností absolvovat zkoušky pod OMS. – zamítnuto – jde proti požadavku uvedenému 
v bodu 2) Rezervace povinného počtu míst pro slídiče na klubových zkouškách. 

– Tato podmínka byla diskutována a následně bylo rozhodnuto o tom, že pro rok 2023 
bude na zkouškách určených současně pro slídiče i retrívry rezervováno vždy 6 míst 
pouze pro slídiče. V případě, že nebudou 30 dnů před zkouškami obsazeny, tak budou 
moci být naplněny zájemci z řad vůdců retrívrů. Schváleno 

• požaduje konzultaci, předkládat, návrhy na rozhodčí – zkoušky z výkonu. 
Doporučeno ! 

Ing. Kubeš a p. Kašpar informovali o aktivitách ČMKU, které jsou připravovány 
v souvislosti s oslavami 30.výročí založení ČMKU – výstava, slavnostní večer, ocenění 
zasloužilých členů, atd. 



Ing. Kubeš připomenul, že chovatelská turistika – tj. převádění chovných jedinců mezi 
kluby je nežádoucí a přijímání členů, kteří takovéto aktivity vyvíjejí, podléhá striktně 
schválení Výboru KCHLS. Rovněž členové, kteří jsou ve vedení Klubu musí být aktivní 
chovatelé registrováni v KCHLS. 
• Změna v zastupování v komisích FCI: 
Komise pro retrívry: Michaela Klučinová. 

Komise pro španěly: Radim Kašpar. Schváleno 

6. Závěr 
Ing. Šarman poděkoval všem přítomným za účast a popřál šťastnou cestu domů. 
Zapsal: Ing. Jaroslav Šarman 

Ověřil: Ing. Jan Kubeš 

Kašpar Miloš 

 


